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Bästa vänner ! 
  
Hoppas att allt är väl med Er och att inte det där eländiga viruset som 
härjar har hittat någon av Er. 
  
Vid det senaste styrelsemötet (16/9) diskuterades på initiativ av Tomas 
Jangvik SDHF:s grafiska 
profil. 
Vilket typsnitt ska vi använda på förtryckta brevpapper, vid 
korrespondens, på fakturor, på bekräftelse 
av mottagna gåvor, hälsodeklarationer inför dykning samt i styrelse- 
och årsmötesprotokoll, vid information 
om föremål och annat. 
  
Vid mötet adjungerades undertecknad till att tillsammans med Tomas 
Jangvik och Hans Örnhagen ingå i 
den arbetsgrupp som skall utreda frågan om SDHF:s typsnitt. 
Tomas Jangvik och Hans Örnhagen hade till mötet tagit fram 
diskussionsunderlag och exempel på olika 
typsnitt samt hur de kan användas. 
Har trängt in i typsnittsfrågan ytterligare och har bifogade förslag att 
framföra, varefter beslut kan tas vid nästa 
styrelsemöte. 
  
Ha en fortsatt skön söndagskväll / Kent. 
   

 

 


